

106-1 Dayeh English Storytelling Contest

106-1 英語說故事比賽

I. Contest Objectives /活動目的:

為提升學生英語能力，增強學生英文學習興趣，並鼓勵發揮創意與增進團隊默契等能力，透過校際交流，以觀摩彼此口語演說技巧、創作能力以及語言學習成果。

II. Organizer /主辦單位

卓越教學與品質保證中心
Center 國際語言中心

III. Eligibility/參賽資格

1. All DYU students. 所有大葉大學在學學生
2. Non-native English speakers currently enrolled at DYU 非英文母語人士

IV. 比賽人數:

Participants should sign up as a team of two to four people 組隊報名(2-4 人一組)，所有組員皆須上台說故事。比賽時不得有無聲之演出。

IV. Registration/報名方式: <http://163.23.37.86/>

Registration via online system from November 7 to November 18.

欲參加此競賽之同學需於 11/7-11/18 期間至國際語言中心競賽網站線上報名。

V. Contest Date /比賽日期 11/28 (Tue) 18:00-21:00

Contest venue will be announced one week before the contest.

(比賽地點將於比賽一週前公布)

請於 11/27 (一) 中午 12:20 至國際語言中心進行競賽順序之抽籤

VI. Contest Regulations/比賽規則:

1. Contestants can freely select their own subject of the speech. However, to honor the spirit of friendliness and camaraderie cultivated by the contest, participants are required to avoid the following three controversial topics: **politics, religion, and sex**. 競賽主題: 自行擬定題目，自由發揮故事內容，但是請避免爭議性話題如：政治、宗教、性別。
2. 比賽題材：自創或改編故事，如童話、傳說、傳記或民間故事等。

比賽方式

1. 此比賽採純口語表達方式敘說故事，參賽隊伍一律背稿。
2. 參賽者不得有服裝造型或影射角色之裝扮。
3. 報名參賽學生以外之任何人，均不得於比賽現場協助學生演出。

Judging Criteria / 評分標準

Speech contestants will be judged based on the following criteria summarized as content, delivery, and language. 比賽評分項目包含內容、報告表達和語言。

Content 45%	Creativity
	Organization (Structure & Sequence)
Language 45%	Fluency (Delivery & Flow of speaking)
	Pronunciation
Teamwork 10%	

Timings 時間限制

Stories will be five minutes long. Contestants will stop speaking once they reach the time limit.

- A yellow card will be shown at three minutes
- A red card will be shown at four minutes
- A bell will ring at five minutes, indicating that the contestant shall stop immediately.

故事以五分鐘為準，限時後兩分鐘黃牌提醒；限時後一分鐘紅牌提醒；五分鐘，聽到鈴聲後請馬上下台。

未滿四分鐘之隊伍，每少一分鐘扣一分，未滿一分鐘以一分鐘計算；超過 5 分鐘之隊伍，每多一分鐘扣一分，未滿一分鐘以一分鐘計算，以此類推。

VII. Award/敘獎方式:

1. First Place: A certificate of award for each participant and 1,000 NT dollars for the whole team.

第一名全隊獎金 4,000 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 4 分。

2. Second Place: A certificate of award for each participant and 700 NT dollars for the whole team.

第二名全隊獎金 3,200 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 3 分。

3. Third Place: A certificate of award for each participant and 500 NT dollars for the whole team.

第三名全隊獎金 2,800 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。

4. Winning Prize: A certificate of award for each participant and 300 NT dollars for the whole team.

優勝全隊獎金 2,000 元，每人獎狀一只，「英文閱讀與寫作」課程總分加 2 分。

Note: The names of the winners will be passed to their reading and writing teacher as a reference of extra points.

【注意】：參加者名單將交予「英語閱讀與寫作」任課教師，作為學期成績加分參考。